

L'ORÉAL UNESCO

For Women In Science



Asénath Etilé, physicist

Call for applications 2015

from 4 May to 1 July

*The L'Oréal Foundation launches the 5th edition of the
L'Oréal-UNESCO For Women Science Sub-Saharan Africa Fellowships
to support young women scientists.*

- 5 Fellowships of € 5,000 each, will be granted to 5 African Ph.D. Students enrolled in an African University
- 5 Fellowships of € 10,000 each, will be granted to 5 African postdoctoral researchers working in a laboratory or research institute registered in one of the region's countries

Closing date for applications: 1 July 2015

Information and online application on www.fwis.fr

ELIGIBILITY CRITERIA

- Having obtained a Ph.D. degree in Life or Physical Sciences or pursuing studies leading to a Ph.D. degree
- Having the nationality of a Sub-Saharan African country
- Working in a Research Laboratory or Institution in one of the region's countries or being enrolled in a doctoral programme at a University in Sub-Saharan Africa
- Candidates must be no more than 40 years old by the end of the application period for Ph.D. and not more than 45 years for post-doctoral.



FONDATION
L'ORÉAL

IN COLLABORATION WITH

L'ORÉAL
SUB-SAHARAN AFRICA



BOURSES L'ORÉAL UNESCO

*Pour les Femmes
et la Science*

Asénath Etilé, physicist

Appel à candidature 2015

Du 4 mai au 1 juillet 2015

La Fondation L'Oréal lance la 5^{ème} édition des Bourses du programme d'Afrique Sub-Saharienne L'Oréal-UNESCO Pour les Femmes et la Science pour soutenir les jeunes femmes scientifiques.

- 5 Bourses d'un montant de 5,000 € chacune, destinées à 5 doctorantes africaines évoluant dans une université africaine
- 5 Bourses d'un montant de 10,000 € chacune, destinées à 5 chercheuses postdoctorales africaines travaillant dans un laboratoire ou dans un institut de recherche situé dans un des pays de cette région

Clôture des candidatures : 1^{er} juillet 2015

Plus d'informations & candidatures en ligne sur www.fwis.fr

CRITÈRES D'ÉLIGIBILITÉ

- Ayant obtenu un doctorat en Sciences de la matière ou en Sciences de la vie, ou poursuivant des études permettant d'obtenir un doctorat
- Ayant la nationalité d'un des pays d'Afrique Sub-Saharienne
- Travaillant dans un laboratoire / institut de recherche dans un des pays d'Afrique Sub-Saharienne ou étant inscrit à un programme doctoral dans une université d'Afrique Sub-Saharienne
- Les candidates ne doivent pas avoir plus de 40 ans avant la fin de la période de candidature pour les doctorantes, et ne doivent pas avoir plus de 45 ans pour les chercheuses postdoctorales



IN COLLABORATION WITH

L'ORÉAL
SUB-SAHARAN AFRICA

